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Protokół Nr XXVII 

z XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy z dnia 23 sierpnia 2016 r. 

 

Obrady sesji rozpoczęły się o godz. 8:30  w Urzędzie Gminy Pabianice.  
 
Na ustawowy stan składu Rady Gminy Pabianice 15 radnych, w sesji uczestniczyło 15 radnych. 
Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu. Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi 
obecni zgodnie z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 oraz przedstawiciele Urzędu Gminy: Wójt 
Gminy Pabianice H. Gajda, W-ce Wójt R. Figiel i radca prawny mec. A. Jankowski.  
 
Ad. pkt 1. 

 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Pabianice M. Muszczak, który powitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad. 
 
Ad. pkt 2. 

 
Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad XXVII nadzwyczajnej sesji Rady 
Gminy Pabianice, przedstawiający się następująco: 
 

1. Otwarcie obrad  XXVII  sesji. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a/ udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego na działalność inwestycyjną w 
2017 r. 

4.  Zamknięcie obrad sesji. 

Do przedłożonego porządku obrad radny K. Kowalski wnioskował o wprowadzenie punktu  
dot. spraw różnych.  

Przewodniczący poddał wniosek do głosowania, w wyniku, którego 4 głosy były za wnioskiem, 
10 radnych wstrzymało się od głosu, 1 osoba była przeciwna.  

Wobec powyższego rozstrzygnięcia wniosku radny A. Skawiński zabierając głos zwrócił się 
do Przewodniczącego  o podanie zapisów prawnych w kwestii prawidłowego porządku obrad, 
na które Przewodniczący odpowiedział, że obecna sesja jest sesją nadzwyczajną, na której 
rozstrzygana będzie jedna sprawa, stąd też przedstawia taki porządek obrad.  

Radny A. Skawiński domagał się podania przepisów prawnych, które stanowiłyby o tym, że 
taki porządek obrad sesji nadzwyczajnej jest prawidłowy.  

Po krótkiej przerwie radca prawny Urzędu Gminy A. Jankowski odczytał przepis Statutu 
Gminy (§ 60 ust.1 stanowiący o ramowym porządku obrad sesji zwyczajnej), poinformował 
także, że statut nie zawiera przepisów wprost względem porządku obrad sesji nadzwyczajnej, 
zdaniem jego do przedłożonego przez Przewodniczącego porządku obrad był zgłoszony 
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wniosek, który został poddany głosowaniu w wyniku, którego zgodnie z zapisem § 64 ust. 3 i 
4 nie można dokonać  jego zmian, ponieważ  nie uzyskał bezwzględnej większości głosów.  

Radny A. Skawiński domagał się w dalszym ciągu zmian  porządku obrad w taki sposób by 
zgodny był on z zapisem w Statucie Gminy. 

Przewodniczący Rady zastanawiał się  jak należałoby ustalić porządek obrad i zaczął 
wymieniać  w kolejności  jego punkty: 

1. Otwarcie obrad XXVII sesji  

2. Przyjęcie porządku obrad sesji  

3. Interpelacje i zapytania  

4. Podjęcie uchwały w sprawie:  

udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Pabianickiego na działalność inwestycyjną w 2017 
r.     

5. Wolne wnioski i sprawy różne 

6. Zamknięcie obrad sesji.  

Głos zabrała radna A. Marciniak, która stwierdziła, że w jej ocenie porządek powinien zostać 
taki jak został przedłożony przez Przewodniczącego na wstępie obrad sesji. Za tydzień 
zaplanowana jest sesja zwyczajna, w której porządku obrad zawsze znajdują się punkty  dot. 
wniosków, interpelacji, spraw różnych i wówczas będzie możliwość ich poruszenia. Radna 
wnioskowała o realizację przedstawionego na wstępie porządku obrad.  

Radny M. Gryska zabierając głos powiedział, że jego zdaniem wniosek radnej A. Marciniak 
jest wnioskiem najdalej idącym i zwrócił się do Przewodniczącego Rady o jego 
przegłosowanie. 

Po poddaniu przez Przewodniczącego  Rady wniosku radnej A. Marciniak o realizację  
porządku obrad przedstawionego na wstępie obrad do głosowania za wnioskiem opowiedziało 
się 11 radnych, przy 4 głosach przeciwnych.  

 

Ad. pkt 3. 

 

Radny Ł. Drewniak zauważył że do przedłożonego projektu uchwały brak jest uzasadnienia.  

Przewodniczący Rady odczytał wniosek Wójta Gminy o zwołanie sesji nadzwyczajnej, w 
którym  Wójt zwraca się do Przewodniczącego Rady o jej zwołanie w celu podjęcia uchwały 
zabezpieczającej środki finansowe partycypujące w realizacji zadania pn:„przebudowa drogi 
powiatowej nr 4911E w miejscowości Żytowice. Jest to prośba Starosty Powiatowego w 
związku z planowaną sesją Rady Powiatu Pabianickiego w dniu 25.08.2016 r. Przewodniczący 
Rady zapoznał także Radę z pismem Starosty  skierowanym do Wójta Gminy Pabianice w tej 
sprawie, pismo w załączeniu do protokołu jako zał. nr 3 .  
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W –ce Wójt Gminy zabierając głos stwierdził, że odczytane pismo Starosty jest właśnie 
stosownym uzasadnieniem.  

Radny K. Kowalski pytał, czy w kontekście  rozmów prowadzonych ze Starostwem były może 
prowadzone także rozmowy w temacie przebudowy drogi powiatowej przez wieś Rydzyny.  

W-ce Wójt odpowiadając poinformował, że były prowadzone takie rozmowy. Na ostatnim 
spotkaniu w tym temacie ze Starostwem Powiatowym nie przybył jednak nikt z rady sołeckiej 
wsi Rydzyny. Gmina wystąpiła do Starostwa   o wyrażenie zgody na usytuowanie lamp na 
drodze w Rydzynach tj. od ul Rydzyńskiej w kierunku do wiaduktu. Starostwo przekazało nam 
na razie informację ustną, że w tej sprawie wyda opinię negatywną  ze względu na planowane 
wykonanie dokumentacji projektowej  przebudowy tej drogi  w 2017 r.  

Radny A. Skawiński pytał jaki jest zakres prac co do planowanej  inwestycji budowy drogi w 
Żytowicach, na które w- ce Wójt odpowiedział, że prace będą obejmowały poszerzenie drogi 
do 6 m., wykonanie chodnika w kierunku od Woli Żytowskiej do skrzyżowania z drogą na 
Wysieradz, odwodnienie rowu.  

Więcej pytań nie zgłoszono.  

Przewodniczący Rady poddał uchwałę w sprawie  udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 
Pabianickiego na działalność inwestycyjną w 2017 r.    do głosowania, za którą radni 
opowiedzieli się w głosowaniu jednomyślnie.  

 

Ad. pkt 4.  

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVII nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Pabianice 

 

       Obradom przewodniczył: 

       Przewodniczący Rady Gminy  

        Marek Muszczak  

Protokołowała: 

Urszula Czerwonka 

 

 

 

  

  

 

 
 


